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  PROTOKÓŁ NR XXII/2020 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 29 grudnia 2020 R. 

WIDEOKONFERENCJA 

W KOMUNIKATORZE ZOOM 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 13.20. 

 

1. Otwarcie XXII sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie 

kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XXII 

sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
Poinformował, że zgodnie z art. 20. 1b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 
zwyczajowo przyjęty. Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych 

jest 13 radnych, na ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń; 
2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń; 

3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń; 
4. Grażyna Baranowicz – Kierownik GOPS w Dobroniu; 

 
O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 
 

2. Przyjęcie porządku obrad: 
 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że Radni otrzymali 
porządek obrad wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję, zapytał, czy są 

wnioski do porządku obrad? 

 
- Brak wniosków do porządku obrad. 

 

Porządek XXII sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Informacje, sprawy różne. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Dobroniu za 2019 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Dobroń w 2019 

roku oraz potrzeb związanych z realizacja zadań (opinia Komisji Kultury).  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2020 (opinia Komisji Rozwoju) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2021-2031 (opinia Komisji 

Rozwoju) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy 

Dobroń na 2021 r. (opinia Komisji Rozwoju) 

10. Rozparzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia ,,Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla 

Gminy Dobroń na rok 2021” (opinia Komisji Kultury) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie kontynuacji w 2021 roku 

programu pn. „Wykrywanie i terapia patologii narządów ruchu 

u mieszkańców Gminy Dobroń (fizjoterapia i kinezyterapia)” (opinia 

Komisji Kultury) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy 

Komisji Rady Gminy na pierwsze półrocze 2021 r. (opinia Komisji 

Rozwoju/Kultury/Rewizyjnej/Rolnictwa) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 

Rady Gminy w Dobroniu na 2021 rok (opinia Komisji 

Rozwoju/Kultury/Rewizyjnej/Rolnictwa)  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Dobroń (opinia Komisji 

Rolnictwa) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez nieruchomości (opinia Komisji Rozwoju) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zajęcia stanowiska – 

sprzeciwu dotyczącego przebiegu Kolei Dużych Prędkości przez teren 

Gminy Dobroń (opinia Komisji Rozwoju) 

17. Informacja o zgłoszonych żądaniach dotyczących odszkodowań oraz 

naliczonych opłatach w związku z uchwaleniem lub zmianą planu 

miejscowego za rok 2020. 

18. Przyjęcie wniosku do protokołu nr XXI/2020 z sesji Rady Gminy. 
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19. Zamknięcie sesji.  

 
 

3. Korespondencja i sprawy różne: 
 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 
11 grudnia 2020 r. do Rady Gminy w Dobroniu wpłynęła petycja obywatelska 

wraz z uchwała mieszkańców gminy Pabianice. Petycja została przekazana 
radnym wraz z materiami na sesje. W dniu 15 grudnia 2020 r. do Rady Gminy 

w Dobroniu wpłynęła petycja w interesie publicznym do rozpatrzenia przez 

Rade. Petycja została przekazana radnym wraz z materiami na sesje. 
Ponadto w dniu 8 grudnia 2020 r. do Przewodniczącego Rady Gminy w 

Dobroniu wpłynęło wystąpienie pokontrolne RIO w Łodzi dotyczące kontroli 
gospodarki finansowej i zamówień publicznych gminy Dobroń w latach 2018-

2020 tj. pierwsze półrocze. Pismo zostało przekazane radnym wraz z 
materiami na sesje. W dniu 4 grudnia 2020 r. do Przewodniczącego Rady 

Gminy w Dobroniu wpłynęła autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w 
sprawie WPF na lata 2021-2031. Autopoprawka została przekazana radnym 

wraz z materiami na sesje. Ponadto w dniu 16 grudnia 2020 r. do 
Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęła autopoprawka nr 2 do 

projektu uchwały w sprawie WPF na lata 2021-2031. Autopoprawka została 
przekazana radnym wraz z materiami na sesje. W dniu 16 grudnia 2020 r. 

do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęła uchwała RIO nr 
I/158/2020 w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie 

finansowej oraz możliwościach sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

gminy Dobroń. Pismo zostało przekazane radnym wraz z materiami na sesje. 
W dniu 16 grudnia 2020 r. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu 

wpłynęła uchwała RIO nr I/159/2020 w sprawie opinii dotyczącej projektu 
uchwały budżetowej gminy Dobroń na 2021 rok. Pismo zostało przekazane 

radnym wraz z materiami na sesje. Natomiast w dniu 16 grudnia 2020 r. do 
Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęła autopoprawka nr 1 do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dobroń na 2021 r. 
Pismo zostało przekazane radnym wraz z materiami na sesje. 

 
 

4. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 
podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy: 

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że na bieżąco 

wykonywaliśmy prace związane z drogami, uporządkowaniem poboczy, 

wykonywaliśmy utwardzenia dróg gruntowych oraz zakończono 
wykonywanie nakładek asfaltowych na ul. Sportowej, ul. Poprzecznej i ul. 

Krótkiej w Dobroniu. Ponadto zostały zakończone prace związane z 
oświetleniem ulicznym w miejscowości Przygoń, na ulicy Łąkowej. Zostały 

zamontowane 8 słupów z lampami. Trwają prace przy budowie chodnika w 
miejscowości Dobroń, ul. Zakrzewki, a zadanie zostało finasowanie częściowo 

z funduszu sołeckiego. Ponadto wycinaliśmy zakrzaczenia przy drogach, 
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uzupełniane zostało oznakowanie przy drogach gminnych. Poinformował, że 
na bieżąco usuwaliśmy awarie wodno-kanalizacyjne tj. uszkodzony hydrant. 

W dniu 21.12.2020 r. został podpisany akt notarialny w sprawie zakupu 

budynku przy ul. Sienkiewicza 64, na działce 638/11 za kwotę 480 tys. 
złotych. Poinformował, że rozpoczęły się prace nad wnioskiem o 

dofinasowanie remontu ww. budynku. Zostały złożone 3 wnioski do 
rządowego programu dot. inwestycji lokalnych, dotyczyły one budowy 

Centrum Usług Społecznych – kwota wnioskowana 10 mln złotych, remontu 
nawierzchni ul. Słowackiego – kwota wnioskowana to 1 mln 200 tys. złotych 

i trzeci wniosek na budowę sali gimnastycznej przy SP w Mogilnie (mamy 
zagwarantowane ponad 4 mln złotych z ŁOM). Poinformował, że wniosek na 

SUW w Markowce na kwotę 7 mln złych zakończył się przyznaniem nam 
środków w kwocie 1 mln złotych. Poinformował, że firma P4 przymierza się 

do budowy przekaźnika w miejscowości Chechlo. W tej sprawie jest wiele 
protestów mieszkańców, które urząd przekazuje do inwestora. Ta inwestycja 

nie jest gminna, a prywatnego podmiotu.  
 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
- Radny Andrzej Pułanecki poprosił o wyjaśnienie, dlaczego na działce 

zakupionej przez gminę nadal stoją TIRy prywatne. Ponadto poprosił o 
wyjaśnienie dojazdu do dalszej części działki GS i piekarni oraz wyjaśnienie 

kto będzie finansował nowy wjazd na ww. działce? 
 

- Radny Grzegorz Minias poprosił o zalatanie ubytków w poboczy na drodze 
przy ul. Szkolnej do wyjazdu na drogę wojewódzką 482 oraz poprosił o 

sprawdzenie oznakowania na ww. drodze.   
 

- Radna Hanna Grącka poprosiła o wyjaśnienie inwestycji dotyczącym masztu 
w Chechle Pierwszym oraz protestów mieszkańców. Przedstawiła swoje 

obawy mieszkańców w tej sprawie.  
 

- Radna Agnieszka Bielecka poprosiła o wyjaśnienie kwestii związanej z 

szkodami na naszym terenie po przebudowie linii kolejowej i ewentualnymi 
pracami PKP, aby przywrócić teren do należytego porządku. Szczególnie 

dotyczy to chodników.   
 

- Radny Grzegorz Minias poprosił o wyjaśnienia dotyczące prac kolei na ul. 
Sieniewicza w kwestii stojaków na rowery i chodnika.  

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o parkowanie 

samochodów TIR to ten teren jest terenem gminy Dobroń. gmina chce 
podpisać z firmą, która tam parkuje dzierżawę do momentu, kiedy na tym 

terenie będziemy porządkować parkingi. W kwestii przejazdu do piekarni 
przez teren gminy Dobroń poinformował, że nie cala działka jest nasza. Część 

działki do piekarni jest obarczona prawem przejazdu, zgodnie z ustaleniami 
z GSu. Poinformował, że teren gminy jest wzdłuż ulicy Sienkiewicza i ulicy 

Sportowej. Z mocy prawa właściciel gruntu za częścią kupiona przez Urząd 
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jest zobligowany, aby tą drogę utrzymywać w należytym porządku. 
Zaznaczył, że Urząd najpierw musi ta drogę wyznaczyć, żeby później pokryj 

ja kruszywem, aby była możliwość dojazdu do piekarni. Poinformował, że 

jeśli chodzi o ubytki na ulicy Słonecznej, to trwały tam prace związane z 
remontem linii kolejowej, a drogi powinny być doprowadzone przez zgodnie 

z ustaleniami do porządku przez wykonawcę remontu. Zaznaczył, że jeśli 
chodzi o chodniki w trenie pasa kolejowego przy powiatowej drodze na ulicy 

Sienkiewicza to będzie tam namalowany jeszcze specjalny pas oddzielający 
tj. biała linia. Wykonawca remontu nie ma w planach polaczenia chodników 

z terenu PKP i chodnikiem przy drodze powiatowej. Poinformował, że PKP 
przechodzi w automatyczny system sterowania zaporami i są z nimi 

problemy. W kwestii stojaków rowerowych zostały one zdemontowane, ale 
będą nowe już w pasie kolejowym oraz mamy obiecany parking w okolicach 

terenu PKP. Gmina nie ma wpływu na wszystkie prace w tym terenie, 
rozmowy z wykonawca nie są łatwe. Poinformował, jak wygląda sytuacja 

związana masztem w miejscowości Chechlo, przedstawił sytuacje związaną z 
wnioskami jakie do Urzędu w tej sprawie spłynęły oraz zaznaczył, że ten 

teren, na którym na być przekaźnik nie jest objęty prawem 

zagospodarowania przestrzennego. Zaznaczył, że urząd gminy działa tylko w 
granicach prawa w tej sytuacji. Gmina nie uczestniczyła w żadnych 

rozmowach na temat budowy tego przekaźnika, inwestor szukał tej lokalizacji 
i znalazł ją wśród mieszkańców tej miejscowości. Jeśli mówicie Państwo żeby 

ten przekaźnik przesunąć w inne miejsce to gmina tutaj też nie ma takiej 
mocy sprawczej aby móc i w jakiś sposób inwestorowi przekazać, dać albo 

sprzedać aby ten przekaźnik zlokalizować chociażby w obrębach trasy 
szybkiego ruchu. Stwierdził, że te grunty przy trasie szybkiego ruchu są 

gruntami chociażby Generalnej Dyrekcji Dróg i my jedynie z mocy prawa 
musimy wydać decyzję o warunkach zabudowy ale nie decyzję o budowie 

tegoż przekaźnika.  
 

- Wiceprzewodniczący RG w Dobroniu T. Różański poprosił o wyjaśnienia 
dotyczące powstającego w m. Przygoń masztu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeżeli chodzi  ten maszt 
który był w rejonie Przygonia to tam były sprzeciwy. Była sprawa w SKO i 

SKO utrzymało w mocy decyzję Wójta więc tutaj nic innego nie można było 
zrobić.  Zaznaczył, że takie przekaźniki kierują się swoim prawem i kiedyś 

można było taki zapis posiadać w planie zagospodarowania, a teraz te zapisy 
z mocy prawa należało usunąć z tych planów. Przekaźniki są budowane w 

różnych lokalizacjach na wieżach kościołów, tutaj prawo wskazuje na to że 
takie przekaźniki można w jakiś sposób budować. Może być jedynie kolizja z 

Naturą 2000 może być kolizja z terenem szczególnym. Natomiast w 
miejscowości Chechło takiego terenu nie mamy na którym postawienie 

przekaźnika byłoby niezgodne z prawem. Jeśli chodzi o lokalizację takiego 
przekaźnika jest to koło ulicy Torowej w narożniku ulicy długiej a Torowej w 

Chechle Drugim za torami od strony drogi wojewódzkiej.  
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5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Dobroniu za 2019 rok: 

 

- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz poinformowała, że 
polityką społeczną na którą składa się Pomoc Społeczna jest to ważny obszar 

związany z funkcjonowaniem gminy i ma na celu zaspokojenie podstawowych 
potrzeb życiowych, wyrównywanie szans oraz podnoszenie poziomów 

życiowych mieszkańców gminy i zajmuje się tym Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Dobroniu. Jeżeli chodzi o 2019 rok. Ośrodek na realizację zadań 

wydatkował ogólną kwotę 10 451 197,45 zł w tym na zadania własne gminy 
765 497,41 zł na zadania zlecone 9 428 565,81 zł, z tego na wypłatę 

świadczeń wychowawczych tzw. 500 plus 6 555 225,86 zł. Kolejna znacząca 
kwota 2 216 780,42 zł na wypłatę świadczeń rodzinnych opiekuńczych. Jeżeli 

chodzi o zadania własne, które były dotowane ze środków budżetu państwa, 
to wydatki te wyniosły 257 134,23 zł. Na realizację zadań własnych ośrodek 

wydatkował następujące środki: na finansowanie programu który rozpoczął 
się w 2019 roku "Posiłek w szkole i w domu" 12 823,00 zł, na wypłatę 

zasiłków okresowych na które dofinansowanie również pochodzi z budżetu 

państwa 11 438,22 zł, na opłacanie składek na ubezpieczenie zdrowotne od 
podopiecznych 8 581,12 zł, na dofinansowanie do zasiłków stałych gdzie też 

środki pochodzą z budżetu państwa 109 333,74 zł, na wspieranie zadań w 
zakresie wspierania rodziny 8 107,15 zł, na utrzymanie ośrodka 106 851,00 

zł. Jeżeli chodzi o realizację świadczeń może tutaj podam że w ubiegłym roku 
z pomocy społecznej skorzystało 55 rodzin 100 osób w tych rodzinach. Liczba 

rodzin które otrzymały świadczenia rodzinne to 295 rodzin. Jeżeli chodzi o 
świadczenia z funduszu alimentacyjnego to otrzymało 27 rodzin, a liczba 

osób uprawnionych do otrzymywania tego świadczenia to 42 osoby. Ze 
świadczeń wychowawczych Rodzina 500 plus otrzymało 948 rodzin dla 1438 

dzieci. Jeżeli chodzi o problemy z którymi borykają się klienci nasi to 
najczęstszym powodem z którego była przyznawana pomoc, to była 

bezradność w sprawach opiekuńczych i ubóstwo skorzystało 45 rodzin, 43 
rodziny jeśli chodzi o bezradność w prowadzeniu gospodarstwa domowego z 

powodu niepełnosprawności 34 rodziny. Pozostałe powody z których została 

przyznana pomoc to bezrobocie 14 rodzin, długotrwała ciężka choroba 8, 
Wielodzietność 5 rodzin, potrzeba ochrony macierzyństwa 5,  alkoholizm 18, 

w większości przypadków na przyznanie pomocy składało się kilka z 
wymienionych powodów. Nie tylko jeden ale kilka. Jeżeli chodzi o liczbę 

korzystających z pomocy społecznej zauważa się podobnie jak w poprzednich 
latach że znacznie zmniejszyła się ta liczba, szczególnie korzystających osób 

młodych, które w większości te rodziny usamodzielniły się. Większość 
członków rodzin znalazła zatrudnienie. Chcę też zaznaczyć że duży wpływ na 

taką sytuację też miały wpływ świadczenia 500+.  
 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Brak dyskusji.  
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- Rada Gminy w Dobroniu przyjęła sprawozdanie z działalności Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu za 2019 rok. Stanowi ona załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu.  

 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Dobroń w 
2019 roku oraz potrzeb związanych z realizacja zadań: 

 
- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz poinformowała, że 

obowiązek wspierania rodziny która przeżywa trudności w wypełnianiu 
funkcji opiekuńczo wychowawczych oraz organizowanie pieczy zastępczej 

spoczywa również na jednostkach samorządu terytorialnego i te zadania 
realizuje również Ośrodek Pomocy Społecznej. Podstawą prawną do 

realizowania tych zadań z zakresu wspierania rodziny jest ustawa z 9 czerwca 
2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej  ale również 

Gminny Program Wspierania Rodziny w Gminie Dobroń na lata 2017 – 2019. 
Jeżeli chodzi o obowiązki które należą do gminy nałożone ustawą 

wspomnianą wcześniej to zapewnienie rodzinie przeżywającej trudności 

wsparcia w formie asystenta rodziny oraz dostępu do specjalistycznego 
poradnictwa również ponoszenie kosztów finansowych. Dotyczy to przede 

wszystkim kosztów związanych z pomocą asystenta rodziny, ale także 
ponoszenie kosztów przez rodziny wspierające współfinansowanie pobytu 

dziecka w rodzinie zastępczej, w rodzinnym domu dziecka w placówce 
opiekuńczo wychowawczej bądź też w regionalnej placówce opiekuńczo 

terapeutycznej albo interwencyjnym ośrodku proadaptacyjnym. Jeżeli chodzi 
o koszty w przypadku niemożności zapewnienia opieki wychowania dziecka 

przez rodzinę powiat organizuje pieczę zastępczą w formie rodzinnej lub 
instytucjonalnej i właśnie do zadań gminy zgodnie z tą ustawą należy 

ponoszenie częściowych wydatków związanych z pobytem dziecka w tych 
formach pieczy zastępczej. W 2019 roku w pieczy zastępczej było 6 dzieci z 

tego 3 dzieci w placówce opiekuńczo wychowawczej w Porszewicach troje 
dzieci umieszczone w rodzinie zastępczej. Gmina Dobroń poniosła 50% 

kosztów pobytu 3 dzieci to jest średnich miesięcznych wydatków 

poniesionych na 3 dzieci w placówce w Porszewicach. Również 50% kosztów 
pobytu 3 dzieci w rodzinie zastępczej. Całkowity koszt pobytu dziecka w 

rodzinie zastępczej niespokrewnionej wyniósł 1052 zł miesięcznie. Jeżeli 
chodzi o całkowity całoroczny koszt pobytu dzieci w pieczy zastępczej te 

wydatki kształtowały się w wysokości 129 627,27 zł. Jeśli chodzi o 
współfinansowanie dzieci w pieczy zastępczej wiąże się odpowiednio z 

ponoszeniem kosztów 10% w pierwszym roku pobytu dziecka. Następnie 
drugi rok to jest 30% a 50% w trzecim i następnych latach pobytu dziecka.  

Głównym działaniem jeśli chodzi o realizację też ustawowych zadań była 
pomoc świadczona przez asystenta rodziny. W 2019 roku pracą asystenta 

rodziny objętych było 11 rodzin i 25 dzieci w tych rodzinach, głównie były to 
rodziny wieloproblemowe z małymi umiejętnościami wychowawczymi 

również problemem sieroctwa, alkoholizmu, przemocy, niepełnosprawnością, 
samotnym rodzicielstwem. Również też trudną sytuacją materialno – bytową.  

Jeżeli chodzi o asystenta, jest zatrudniony na 3/4 etatu i częściowo na 
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finansowanie kosztów wynagrodzenia asystenta w ubiegłym roku Ośrodek 
otrzymał dotację z budżetu Państwa w ramach programu Asystent Rodziny 

Koordynator Pieczy Zastępczej. Ogółem koszt działania wyniósł 37 035,41 zł 

z tego z dotacji w ramach tego programu koszt wyniósł 8 107,15 zł.  
 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Radna U. Siwek poprosiła o wyjaśnienie, czy asystent rodziny może 
kierować dzieci do placówek opiekuńczych? Albo pozytywnie wpływać na 

pozostawienie dzieci w rodzinie.  
 

- Radna A. Bielecka poprosiła o podanie z jakim instytucjami współpracuje 
GOPS w ramach ww. zadań? 

 
- Wiceprzewodniczący RG w Dobroniu T. Różański poprosił o wyjaśnienia w 

sprawie wieku dzieci, które przebywają w ośrodkach opiekuńczo 
wychowawczych. Zapytał czy jeden asystent rodziny to wystarczająca ilość 

na teren naszej gminy?     

 
- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz poinformowała, że 

asystent rodziny jest wysyłany do tych rodzin, gdzie sytuacja wymaga 
wsparcia. Jego działania nakierowane są na działania rodziny, aby dziecko 

umieszczone w pieczy zastępczej mogło wrócić do rodziny, co wymaga 
zmiany postepowania rodziny. Praca asystenta rodziny polega na 

kompleksowej pomocy rodzinie.  
 

- Radna U. Siwek poprosiła o przytoczenie większej ilości informacji, czy 
rodziny tez wychodzą z pod takiej opieki asystenta rodziny? 

 
- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz poinformowała, że 

współpraca z asystentem rodziny wygląda bardzo rożnie. Są to rodziny z 
problemami, często jest niechęć do współpracy z asystentem. Czasem zdarza 

się tak że pomimo współpracy, często dzieci trafiają do pieczy zastępczej.      

 
- Radna H. Grącka przytoczyła dane statystyczne wynikające z ww. 

dokumentu. Zapytała jak wygląda kontrola pracy asystenta?   
 

- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz poinformowała, że czas 
pracy asystenta z rodziną wynika z wielu czynników. Nie ma z góry 

określonego czasu na prace asystenta. Kończy się praca z rodziną w 
momencie realizacji zadań jakie są wskazane dla rodziny. Asystent rodziny 

składa comiesięczne raporty z pracy. Jeśli trzeba podejmować nowe działania 
dostosowuje się nowy plan dla każdej rodziny.      

 
- Radna H. Grącka zapytała kto ocenia fakt zakończenia pracy z rodziną? 

 
- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz poinformowała, że 

asystent do kierownika przedstawia kartę oceny, kierownik ocenia 
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pracownika, podejmowana jest współpraca z PCPR jeśli chodzi o dzieci z 
pieczy zastępczej.  

  

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, zdrowia i Sportu H. Gracka 
odczytał pozytywną opinie nr 18/42/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że został złożony wniosek 

do WUP o dofinasowanie w zakresie klubu seniora oraz świetlice 

środowiskową na kwotę 2 mln 900 tys. zł.    

- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz przedstawiła zakres 

wniosku w kwestii ww. działań.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/174/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXII/174/20 w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Dobroń w 2019 roku 

oraz potrzeb związanych z realizacja zadań. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 
Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2020: 

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 
-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 21/83/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/175/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXII/175/20 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2020. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2021-2031: 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  
 

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 
odczytał pozytywną opinie nr 21/84/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu odczytała uchwałę RIO nr 
I/158/2020 w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie 

finansowej oraz możliwościach sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

gminy Dobroń. Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/176/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXII/176/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2021-2031. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu 

Gminy Dobroń na 2021 r.:  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 
do projektu budżetu złożonego w listopadzie złożono autopoprawkę, która 

powoduje wzrost dochodów i wydatków o kwotę 473 500,00 zł. 

Spowodowane jest to rozstrzygnięciem przetargu na odbiór i 
zagospodarowanie odpadów komunalnych. Cena śmieci wzrośnie w roku 

2021 z 10 do 29 zł od osoby. Projekt budżetu na 2021 r. po autopoprawce, 
jaki został Państwu przedłożony zamknął się po stronie dochodów kwotą 43 

247 071,41 zł, z tego dochody bieżące 39 644 841,94 zł, majątkowe 3 602 
229,47 zł. Po stronie wydatków budżet zamyka się kwotą 43 751 683,00 zł, 

bieżące – 39 061 948,00 zł oraz majątkowe – 4 689 735,00 zł zatem 
przewidywany deficyt w roku 2021 wyniesie 504 611,59 zł i będzie 

finansowany wolnymi środkami z lat ubiegłych. Zaprezentowane wartości 
budżetu zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków powodują 

konieczność dalszego prowadzenia audytu w naszej gminie. Przygotowując 
projekt budżetu musieliśmy analizować możliwość spełnienia wskaźników 

wynikających z ustawy o finansach publicznych. Wiadomo, że ciężko spełniać 
te wskaźniki, biorąc pod uwagę reformy, jakie zostały wprowadzone przez 
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rząd. Dotyczy to głównie obniżenia skali podatkowej w trakcie 2019 roku, 
wzrost cen energii elektrycznej, zapowiadane podwyżki w oświacie czy płacy 

minimalnej. Dużym problemem jest również sytuacja spowodowana 

pandemią. Poziom wskaźników w dużej mierze uzależniony jest również od 
wykonania dochodów oraz wydatków bieżących w roku 2020. Jeżeli chodzi o 

rok 2020 i wykonanie dochodów bardzo źle wygląda sytuacja w dochodach z 
tytułu podatku dochodowego od osób fizycznych. Szacuje się, że dochody z 

tego tytułu nie będą wykonane w kwocie około 500 000,00 zł, co stanowi ok. 
6% planu. Taka sytuacja jest nie tylko w naszej gminie, ale w skali 

ogólnopolskiej. W obecnej sytuacji finansowej coraz ciężej jest opracować 
budżet, który zabezpieczy funkcjonowanie naszej gminy. Patrząc na potrzeby 

mieszkańców należałoby znacznie zwiększyć wydatki zarówno bieżące – 
szczególnie na remonty dróg, jak i na inwestycyjne, służące poprawie 

warunków życia mieszkańców.  Niestety często stoimy przed dylematem 
wyboru, co należy wykonać w pierwszej kolejności, a co możemy przesunąć 

na rok następny. Często prace wykonywane są etapami, chociaż 
zdecydowanie prościej byłoby zrealizować zadania w jednym roku. Planując 

dochody na rok 2021 kierowaliśmy się przewidywanym ich wykonaniem w 

oparciu o faktyczne wielkości uzyskane za III kwartały 2020 r. oraz 
wykonanie roku 2019. Dotacje oraz subwencje zostały zaplanowane na 

podstawie informacji uzyskanych z Ministerstwa Finansów oraz Urzędu 
Wojewódzkiego. Zaplanowane dochody majątkowe to środki z Urzędu 

Marszałkowskiego oraz Urzędu Wojewódzkiego. Dotyczą one inwestycji 
realizowanych z udziałem środków unijnych: budowy sali gimnastycznej z 

przedszkolem, rozbudowy oczyszczalni ścieków oraz środki z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych. Nie planowaliśmy dochodów z tytułu 

sprzedaży gruntów.  Gmina posiada wprawdzie działki komunalne, które 
mogłaby sprzedać. Na moment planowania budżetu nie zdecydowaliśmy się 

na ujęcie dochodów ze sprzedaży tych nieruchomości. W związku z realizacją 
zadań współfinansowanych ze środków unijnych wydatki bieżące staraliśmy 

się zaplanować oszczędnie. Zaplanowano realizację podstawowych 
wydatków bieżących związanych z funkcjonowaniem jednostek, a więc 

wynagrodzenia pracowników wraz z pochodnymi, utrzymanie budynków 

(gaz, woda, energia, środki czystości itp.) oraz na podstawowe usługi i 
remonty. Zaplanowano również drobne kwoty na wydatki w związku z 

wprowadzeniem PPK. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe, to szczegółowo 
zadania inwestycyjne na 2021 rok zostały opisane w załączniku nr 7 do 

projektu uchwały budżetowej, natomiast na lata kolejne w załączniku nr 2 
do projektu WPF. Największe kwotowo zadania inwestycyjne planowane do 

realizacji to: „Budowa sali gimnastycznej w systemie budownictwa 
pasywnego w Mogilnie Dużym oraz „Przebudowa ulicy Słowackiego w 

Dobroniu”. Na rok 2021 zostały zaplanowane środki na realizację zadań z 
funduszu sołeckiego na kwotę 473 809,75 zł. Szczegółowy opis zadań został 

ujęty w załączniku nr 8 do projektu uchwały budżetowej. Na rok 2021 
zaplanowano przychody w kwocie 904 611,59 zł jako wolne środki z lat 

ubiegłych. Kwota 504 611,59 zł. to środki na finansowanie deficytu 
budżetowego, natomiast 400 000,00 zł na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań. Na rok 2021 zaplanowano wykup obligacji na kwotę 400 000,00 
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zł. Ogólnie przedstawione zostały najważniejsze zagadnienia, jeżeli chodzi o 
plany na rok 2021. Szczegółowo projekt został omówiony w materiałach 

informacyjnych oraz poszczególnych załącznikach do projektu uchwały 

budżetowej na rok 2021. Podsumowując jeszcze raz pragnę podkreślić, że w 
obecnej sytuacji finansowej coraz trudniej jest dopiąć budżet w taki sposób, 

aby zapewnić podstawowe funkcjonowanie gminy, urzędu oraz jednostek 

podległych. 

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 21/82/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu odczytała uchwałę RIO nr 
I/159/2020 w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały budżetowej gminy 

Dobroń na 2021 rok. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Radny D. Becht poprosił o podanie kwoty związanej z nieterminowym 
oddaniem budynku do użytku w zakresie inwestycji budowa sali 

gimnastycznej wraz z przedszkolem przy SP w Chechle Drugim.   

- Radny A. Pułanecki podziękował za poparcie zakupu samochodu 
strażackiego. Zaznaczył, że warto wspierać dodatkowo pracowników urzędu 

za prace.   

- Wiceprzewodniczący RG w Dobroniu T. Różański przedstawił swoje zdanie 
dotyczące zapożyczania się gmin, niezabezpieczania odpowiednich środków 

na zadania zlecone i subwencje z budżetu państwa, dotyczące centralizacji 

państwa i ograniczania decyzyjności samorządów.  

- Radna H. Grącka stwierdziła, że ma obawy związane z rosnącymi kosztami 

gospodarki komunalnej na terenie gminy i kraju oraz nieodpowiednim 

systemem narzuconym przez rząd.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedawnił wstępnie koszty i rozliczenie 

sali gimnastycznej i przedszkola. Zaznaczył, że zostaną przedstawione RG 
wszystkie wydatki i przychody dotyczących ww. inwestycji już po jej 

całkowitym rozliczeniu z UM.     

- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/177/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXII/177/20 w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy 

Dobroń na 2021 r. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 



13 | S t r o n a  

 

Protokół nr XXII/2020 z sesji RG w Dobroniu – 29.12.2020 r.  
 

10. Rozparzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia ,,Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

dla Gminy Dobroń na rok 2021”: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  
 

- Mirosław Rżanek Sekretarz Gminy Dobroń przedstawił ww. program.  
 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
- Wiceprzewodniczący RG w Dobroniu T. Różański poprosił o udzielenie 

informacji dotyczącej siedziby klubu AA i pracy tego zespołu.  
 

- Radna A. Bielecka zapytała, ile osob objętych jest tym programem?   
 

- Mirosław Rżanek Sekretarz Gminy Dobroń poinformował, że GPPiRPA to 
pewnie zapisy, które obejmują wszystkich mieszkańców naszej gminy, 

ponieważ są to działania również profilaktyczne i dla przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi. W ramach tego programu osobą z problemami udzielana jest 

pomoc, np. dotyczy ona potkań klubu AA. Przedstawił jak wygląda praca ww. 
klubu oraz proces dołączenia do klubu. Przedstawił zakres zadań Komisji 

Alkoholowej działającej na terenie gminy oraz proces kierowania osób z 
problemami na dalsze leczenie. Przedstawił jak wyglądał proces spotkań w 

klubie AA podczas COVID-19.  

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, zdrowia i Sportu H. Gracka 
odczytał pozytywną opinie nr 18/43/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/178/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXII/178/20 w sprawie uchwalenia ,,Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Dobroń na rok 2021”.  

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

   

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie kontynuacji w 2021 
roku programu pn. „Wykrywanie i terapia patologii narządów ruchu 

u mieszkańców Gminy Dobroń: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  
 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
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-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, zdrowia i Sportu H. Gracka 
odczytał pozytywną opinie nr 18/44/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

- Radna H. Grącka poprosiła o przekazanie informacji czy na terenie gminy 
będzie stworzony punkt szczepień przeciwko COVID-19?  

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że taki punkt szczepień musi 

spełniać odp. warunki. Nie mamy na ten moment warunków w ośrodku 

zdrowia na takie działania.   
 

- Radna U. Siwek zaznaczyła, że powinny być zwiększone nakłady na 
rehabilitacje.  

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/179/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXII/179/20 w sprawie kontynuacji w 2021 roku 

programu pn. „Wykrywanie i terapia patologii narządów ruchu 

u mieszkańców Gminy Dobroń.  

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planów 

pracy Komisji Rady Gminy na pierwsze półrocze 2021 r.: 

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, zdrowia i Sportu H. Gracka 
odczytał pozytywną opinie nr 18/45/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 
odczytał pozytywną opinie nr 21/85/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 
odczytał pozytywną opinie nr 21/60/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał pozytywną opinie nr 
17/12/2020 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji.  
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- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/180/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXII/180/20 w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji 

Rady Gminy na pierwsze półrocze 2021 r. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Gminy w Dobroniu na 2021 rok: 

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, zdrowia i Sportu H. Gracka 
odczytał pozytywną opinie nr 18/46/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 
odczytał pozytywną opinie nr 21/86/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 
odczytał pozytywną opinie nr 21/61/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał pozytywną opinie nr 
17/13/2020 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/181/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXII/181/20 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Gminy w Dobroniu na 2021 rok. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Dobroń: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  
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-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 
odczytał pozytywną opinie nr 21/62/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/182/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 10 głosami „za”, 3 glosy 
wstrzymujące się przyjęła uchwałę Nr XXII/182/20 w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez nieruchomości: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 
-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 21/87/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/183/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie się 

przyjęła uchwałę Nr XXII/183/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez nieruchomości. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zajęcia stanowiska – 

sprzeciwu dotyczącego przebiegu Kolei Dużych Prędkości przez 

teren Gminy Dobroń: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  
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-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 
odczytał pozytywną opinie nr 21/88/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Radny D. Becht stwierdził, że jego zdaniem przyjęcie takiej uchwały w tym 
momencie to spóźniony krok. Inne gmin y już w poprzednim roku złożyły taki 

protest. Protesty, konsultacje i wynegocjowanie korzystniejszej dla 

mieszkańców aglomeracji łódzkiej opcji już dawno za nami. Inwestycja już 
została ogłoszona do realizacji.    

 
- Radny A. Pułanecki stwierdził, że na komisji mieliśmy wiele sprzecznych 

informacji przekazywanych i map.  
 

- Radny D. Korczak zaznaczył, że nie wie jak ma wyglądać ww. inwestycja.  
 

- Radna H. Grącka stwierdziła, że konsultacje już dawno się obyły w roku 
2019. Przedstawiła zapisy dotyczące inwestycji oraz konsultacji. Zaznaczyła, 

że dla niej nie jest to jednoznaczny temat, budzący różne odczucia 
mieszkańców. Przedstawiła swoje obawy co planów inwestycji, która już jest 

przyjęta do realizacji.   
 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawił zakres 

terenów, jakimi będzie objęta inwestycja na terenie naszej gminy.  
 

- Radna H. Gracka zaznaczyła, że te samem argumenty były podnoszone 
przez mieszkańców przez budową S-8 i S-14.  

 
- Radny D. Becht stwierdził, że konsultacje w tej sprawie zakończyły się w 

marcu br. Wariant wypracowany i przyjęcie inwestycji już jest 
zaakcentowane. Wiąże się to z inwestycjami kolejowymi na terenie Łodzi.  

 
- Radny G. Minias przedstawił zakres prac związanych z przewierceniem się 

tunelem pod Łodzią w ramach polaczenia się dworców kolejowych. 
Zaznaczył, że teren gminy Dobroń ma być tylko objęty strefą oddziaływania 

tej szybkiej kolei w ostatecznym wariancie.   
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił swoje zdanie dotyczące 

zasadności podjęcia ww. uchwały dla gminy Dobroń.   
 

- Wiceprzewodniczący RG w Dobroniu T. Różański zaznaczył, że ma wiele 
wątpliwości i rozbieżności informacji dotyczących ww. inwestycji.  

 
- Radny A. Pułanecki stwierdził, że nie mamy pełnej wiedzy co do ww. 

sprawy. Zaznaczył, że jest w większości nie nasza decyzja co do lokalizacji 
ww. inwestycji.  
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak stwierdził, że nie jest przeciwko budowie 
takiej trasy, ale powinna ona ominąć gminę Dobroń.  

 

- Radny G. Minias zaznaczył, że warto więcej dowiedzieć się w tej sprawie i 
przekazać informacje dotyczące tylko naszej gminy.  

 
- Radny W. Bąkowski zaznaczył, że trasa zostanie narzucona z góry.  

 
- Został odczytany projekt uchwały nr XXII/184/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 3 głosami „za”, 6 głosów 

„przeciw” i 3 glosami „wstrzymującymi się” odrzuciła uchwałę Nr 
XXII/184/20 w sprawie zajęcia stanowiska – sprzeciwu dotyczącego 

przebiegu Kolei Dużych Prędkości przez teren Gminy Dobroń:. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

17. Informacja o zgłoszonych żądaniach dotyczących odszkodowań 

oraz naliczonych opłatach w związku z uchwaleniem lub zmianą 

planu miejscowego za rok 2020: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił ww. informacje.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Barak dyskusji. 
 

- Rada Gminy przyjęła „Informacje o zgłoszonych żądaniach dotyczących 
odszkodowań oraz naliczonych opłatach w związku z uchwaleniem lub zmianą 

planu miejscowego za rok 2020”. Opinia stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu. 

 

18. Przyjęcie wniosku do protokołu nr XXI/2020 z sesji Rady Gminy: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr XXI/2020 z sesji Rady Gminy w Dobroniu.  

 

19. Zamknięcie sesji: 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
Gminy w Dobroniu J. Szerffel dziękując wszystkim za udział w sesji, zamknął 

obrady XXII/2020 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 
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Na tym protokół zakończono. 

      

     Protokołowała:                                           Przewodniczył:                                                                   

 Inspektor ds. obsługi              Przewodniczący Rady Gminy w 

organów samorządowych                                      Dobroniu 

 Paulina Kaczmarek                Janusz Szerffel  

 

 

Wykaz załączonej dokumentacji: 
 

Lp. Wyszczególnienie Il. 

stron 

1. Lista obecności radnych 1 

2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Dobroniu za 2019 rok 

11 

3. Opinia nr 18/42/2020 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu    
1 

4. Opinia nr 21/83/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   

1 

5. Opinia nr 21/84/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   
1 

6. uchwała RIO nr I/158/2020 w sprawie opinii do projektu 

uchwały o wieloletniej prognozie finansowej oraz 
możliwościach sfinansowania planowanego deficytu 

budżetu gminy Dobroń 

3 

7. Opinia nr 21/82/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   

2 

8. uchwała RIO nr I/159/2020 w sprawie opinii dotyczącej 

projektu uchwały budżetowej gminy Dobroń na 2021 rok 
2 

9. Opinia nr 18/43/2020 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu    

1 

10. Opinia nr 18/44/2020 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu    
1 

11. Opinia nr 18/45/2020 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu    

1 

12. Opinia nr 21/85/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   
1 
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13. Opinia nr 21/60/2020 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska    
2 

14. Opinia nr 17/12/2020 Komisji Rewizyjnej  1 

15. Opinia nr 18/46/2020 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu    
1 

16. Opinia nr 21/86/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   

2 

17. Opinia nr 21/61/2020 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska    
1 

18. Opinia nr 17/13/2020 Komisji Rewizyjnej  1 

19. Opinia nr 21/62/2020 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska    
1 

20. Opinia nr 21/87/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   

1 

21. Opinia nr 21/88/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   
1 

22. Zatwierdzony przez Przewodniczącego Rady Gminy 

porządek obrad XXI sesji 

1 

23. Informacja o zgłoszonych żądaniach dotyczących 

odszkodowań oraz naliczonych opłatach w związku z 

uchwaleniem lub zmianą planu miejscowego za rok 2020 

2 

24. Informacja dla Sołtysów gminy Dobroń dotycząca XXI sesji 
RG w Dobroniu zatwierdzona przez Przewodniczącego Rady 

Gminy 

1 

25. Glosowania podczas XXI sesji Rady Gminy w Dobroniu  15 

26. Zaproszenia na sesje  

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 19 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej     

4. Nagranie sesji – płyta  


